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Atleti Vyškova s republikovými trofejemi
VYŠKOV (haj) - I atleti bilancují pomalu končící rok 2011. Po

euforii Svátku atletiky (M ČR družstev v roce 2010), byl pomalu
končící rok 2011 bez pořadatelství akce republikového významu,
ale o to víc těší, že vyškovští atleti byli výrazně vidět za hranicemi
svého města.

Jejich chloubou se staly
výsledky především mladých
atletů, členů Sportovního stře-
diska atletika při Atletickém
klubu AHA Vyškov. V roce, kdy
slavíme 90 let vyškovské
 atletiky, přivezli Tomáš Fišer
a Jan Osolsobě dokonce
medaile z republikových šam-
pionátů.

Absolutní sportovní jednič-
kou atletického klubu se stal
famózní žák ZŠ Vyškov, Letní
pole Tomáš Fišer, vicemistr ČR
z venkovního mistrovství
a bronzový medailista z halo-
vého republikového šampioná-
tu. Po celý rok předváděl skvělé
výkony, které korunoval i velice
kvalitními výkony. Vždyť 1,93 m
ve skoku vysokém snese ta nej-
přísnější měřítka!

Jan Osolsobě, na nesmírně
těžké trati mistrovství ČR na
Baldovci, doslova vydřel stří-
brnou medaili v kategorii
mladších žáků. Oba závodníci,
společně s Kateřinou Zouharo-
vou, Filipem Navrátilem, Karo-
línou Strnadovou, Jacobem
Grycem, Eliášem Urbanem
a Evou Šenkovou, úspěšně
reprezentovali Jihomoravský
kraj na Hrách Letní olympiády
dětí a mládeže.

Tomáš Fišer si během se-
zony zaslouženě vybojoval
dres nejcennější – reprezen-
tační start na mezistátním pěti
utkání v Nitře byl odměnou

nejen pro samotného závodní-
ka!

Tituly Mistrů Moravy a Slez-
ska, stejně tak bojovná vystou-
pení dospělých závodníků Len-
ky Surákové a Jiřího Němečka,
jak na republikových mistrov-
stvích, tak v soutěžích družstev,
byla dobrou vizitkou a propa-
gací vyškovské atletiky.

Soutěže družstev patří k pri-
oritám klubu. Ani tento rok
nebyl výjimkou. Nejlepších
výsledků ze šesti družstev
v dlouhodobých soutěžích
dosáhly starší žákyně, které
nejenže vybojovaly postup do
semifinále mistrovství ČR
družstev, ale v Šumperku
 statečně vybojovaly celkově 
7. místo, což znamenalo obhá-
jení loňských pozic.

Žákovští Mistři Moravy
a Slezska a bronzová medaile
z mistrovství ČR ve štafetě 
4x60 m jsou fantastické
výsledky sestavy Ivan Plets,
Filip Navrátil, Jacob Gryc
a Tomáš Fišer. Štafetová fan-
tazie v podání mladých
vyškovských závodníků nemá
v devadesátileté historii
vyškovské atletiky obdoby. A to
není vše: štafeta Ivan Plets,
Jacob Gryc a Tomáš Fišer na
3x300 m nenašla přemožitele
ani na mistrovství Moravy
a Slezska, na republikovém
mistrovství v Novém Městě
nad Metují skončila těsně pátá.

Je dobrou vizitkou vyškov-
ského klubu, že se dostali na
sportovní gymnázium Botanic-
ká v Brně tři závodníci – více-
bojař Pavel Dolejš, výškařka
Adriana Jagošová a výškař
a sprinter Tomáš Fišer, do Spor-
tovního centra mládeže se
dostalo celkem 5 závodníků.

Cíl, ke kterému jsou již nyní
napjaty organizátorské síly
klubu, je již v těchto dnech zcela
zřejmý – mistrovství ČR ve
dnech 15. až 17. června 2012 ve
Vyškově, které bude mít před
OH v Londýně svůj zvláštní
a neopakovatelný náboj.

Atletický klub AHA Vyškov
děkuje všem partnerům a pří-
znivcům klubu za podporu
a spolupráci. Přeje všem hezké
svátky vánoční a hodně zdraví
a sportovních zážitků v novém
roce.

Ve Vyškově se běžel 7. ročník
Mikulášského běhu, memoriál
Milana Dvořáka (viz článek
„Další prověrka vyškovského
tartanu“ v mi nulém čísle
Regionu). Na prvním snímku
je nejlepších šest závodnic
vkategorii mladších žákyň. Na
2. místě doběhla domácí běž-
kyně Ka rolína Strnadová, na
6. místě Dagmar Dvořáková
(Biatlon Vyškov). Druhý sní-
mek zachycuje napjatou atmo -
sféru těsně před startem.
Mikulášského běhu se zúča-
stnilo celkem 155 běžců!

VYŠKOV – V pátek 30. 12.
2011 pořádá šachový kroužek
při MKS Vyškov tradiční 
28. ročník „Šachového loučení“
s uplynulým rokem. Hraje se
v Besedním domě ve Vyškově,
zahájení je v 9.00 hodin. Turnaj
je určen pro všechny vyznavače
královské hry, bez rozdílu věku
a výkonnostních tříd.

* Šachy *

Fotografiemi se vracíme k úspěchu vyškovských biatlonistů v Bílo-
vicích nad Svitavou, kde se minulý víkend uskutečnil 32. ročník
Vánočního běhu, memoriál Rudolfa Těsnohlídka.
Na foto vlevo je na stupních vítězů Matěj Haumer, který ve finiši
kategorie přípravka (běh na 400 m) vybojoval stříbrnou medaili.
Na druhém foto je v plném běhu Pavel Vařeka, který si rovněž ve
finiši doběhl ve své kategorii pro stříbrnou medaili, a za ním s č.79
pro bronzovou Jan Haumer.

V posledním letošním utkání přivítali vyškovští volejbalisté na své
palubovce souseda v tabulce z Nivnice, Utkání se jim vůbec nepo-
vedlo a prohráli v něm výsledkem 1:3 a 0:3. Obsadili tak v podzimní
tabulce 9. místo z deseti účastníků. Na snímku smečuje proti niv-
nickému dvojbloku vyškovský Matela.

Vyškovští volejbalisté hodnotili
VYŠKOV (eek) - Volejbalisté Vyškova, aktuálně třetím rokem

ve 2. národní lize, jsou po první polovině soutěže až na 
9. místě. Příčiny hledal vedoucí mužstva a nahravač týmu
Tomáš Luska.

„Je to náš dosud nejhorší vstup do sezóny. Možná ho dost
poznamenalo i zranění našeho nejúdernějšího hráče Jiřího
Chládka hned v úvodu, stoprocentně fit nejsou ani další.
V našich možnostech je hrát střed tabulky, což znamená
celkem kolem 15 výher a za tím momentálně dost zaostáváme.
Nedaří se nám zatím hlavně na servisu, ze kterého jsme
v minulosti těžili více přímých bodů. Jako další příčinu bych
viděl i nepříznivý los, kdy jsme hráli pouhá tři utkání doma.
Přesto jsme neuhráli nic navíc.

Body jsme měli přivézt například z Hlučína, o posledním
zápase s Nivnicí ani nemluvím. Tyhle body nám prostě chybí
ke standardu.

Do druhé půlky ale hledíme s optimismem. Snad doléčíme
všechny zdravotní problémy a z té řady domácích utkání
uhrajeme potřebné body k záchraně. Už jen proto, že jsou tu
momentálně mladší hráči, jež na to výkonnostně mají, a pokud
někteří projeví větší chuť do hry, tato soutěž je pro ně do
budoucna ideální.

Na závěr bych poděkoval našim příznivcům za podporu,
popřál hodně zdraví do dalšího roku a rovnou je pozval na náš
první zápas v sobotu 14. ledna 2012 s týmem Ostravy.“


